
Terim: Dlaczego mielibyśmy rozwiązywać kontrakt?
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Kibice Romy mogą tymczasowo odetchnąć. Przed wczorajszym treningiem

w centrum sportowym Florya Metin Oktay Facilities, trener Galatasaray,

Fatih Terim, spotkał się z dziennikarzami i poruszono również sytuację

Stevena Nzonziego, zawieszonego w grudniu w klubie.

- Nie oczekuję jego przeprosin. Powiedziałem mu to tamtego dnia, wystarczyło mu

przeprosić jego kolegów z zespołu. Dlaczego mielibyśmy rozwiązywać jego

kontrakt? Nie ma z nim żadnego problemu i również nie ma problemu z liczbą

obcokrajowców w kadrze. Mówiąc to, do końca mercato podejmiemy najlepszą

decyzję dla przyszłości klubu - powiedział trener.

Tymczasem pomocnik Giallorossich, którzy przebywa w Turcji na rocznym

wypożyczeniu z opcją przedłużenia o kolejny sezon, jest łączony w plotkach

transferowych z Evertonem, West Hamem i Lyonem.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

